
1 

 

KOMISJA POLITYKI REGIONALNEJ                          

I PROMOCJI MIASTA  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 
BRM.0012.12.2020.JB 

EOD: 13792/2020/W 

 

 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Polityki Regionalnej i Promocji Miasta 

Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 12 marca 2020 r. w Urzędzie Miejskim w Elblągu 

 w sali nr 301 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 10:03. 

(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 58 min 55 sek.) 

 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak powitał wszystkich zgromadzonych na posiedzeniu 

Komisji.  

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 

protokołu. 

Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności 

stanowiącą załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 13 II 2020 r. 

3. Promocja Elbląga przez sport. Analiza osiągnięć sportowych i systemu 

stypendialnego. Wykorzystanie obiektów miejskich w promocji. 

4. Informacja dotycząca prac nad aktualizacją „Strategii Rozwoju Elbląga 2020+”. 

5. Informacja dotycząca prac nad aktualizacją Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru 

Funkcjonalnego/Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

6. Informacja dotycząca współpracy z Biurem Regionalnym Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Brukseli w 2019 r. 

7. Opiniowanie projektów uchwał w zakresie pracy Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 
 

 

Inspektor Ochrony Danych Piotr Tulski przekazał informacje istotne dla przebiegu 

posiedzenia dot. przetwarzania danych osobowych. 

(czas trwania nagrania od 8 min 35 sek.  do 11 min 59 sek.) 
 

 

Ad. 1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

(czas trwania nagrania od 12 min 00 sek.  do 12 min 09 sek.) 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak w związku z brakiem uwag przystąpił do realizacji 

porządku.  
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Ad. 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 13 II 2020 r. 

(czas trwania nagrania od 12 min 10 sek.  do 12 min 18 sek.) 
 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

z dnia 13 lutego 2020 roku.  
 

 

Ad. 3. Promocja Elbląga przez sport. Analiza osiągnięć sportowych i systemu 

stypendialnego. Wykorzystanie obiektów miejskich w promocji. 

(czas trwania nagrania od 12 min 19 sek. do 20 min 58 sek.) 
 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 Pracownik DSPiR ds. finansowych i infrastruktury sportowej Andrzej Budzelewski 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 Pracownik DSPiR ds. finansowych i infrastruktury sportowej Andrzej Budzelewski 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 Pracownik DSPiR ds. finansowych i infrastruktury sportowej Andrzej Budzelewski 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 
 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zamknął dyskusję.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację - Promocja Elbląga przez 

sport. Analiza osiągnięć sportowych i systemu stypendialnego. Wykorzystanie obiektów 

miejskich w promocji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
 

 
 

Ad. 4. Informacja dotycząca prac nad aktualizacją „Strategii Rozwoju Elbląga 2020+”. 

(czas trwania nagrania od 21 min 02 sek. do 26 min 34 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 radna Monika Dwojakowska 

 Dyrektor DSiR Justyna Kowalczyk 

 radna Monika Dwojakowska 

 Dyrektor DSiR Justyna Kowalczyk 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 Dyrektor DSiR Justyna Kowalczyk 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zamknął dyskusję.  
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Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą prac nad 

aktualizacją „Strategii Rozwoju Elbląga 2020+”. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Ad. 5. Informacja dotycząca prac nad aktualizacją Strategii Rozwoju Elbląskiego 

Obszaru Funkcjonalnego/Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

(czas trwania nagrania od 26 min 35 sek. do 32 min 16 sek.) 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 radny Cezary Balbuza 

 Kierownik Referatu ds. Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Andrzej Nitka 

 radny Cezary Balbuza 

 Kierownik Referatu ds. Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Andrzej Nitka 

 radny Cezary Balbuza 

 Dyrektor DSiR Justyna Kowalczyk 

 Kierownik Referatu ds. Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Andrzej Nitka 

 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zamknął dyskusję.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą prac nad 

aktualizacją Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 6. Informacja dotycząca współpracy z Biurem Regionalnym Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2019 r. 

 (czas trwania nagrania od 32 min 17 sek. do 32 min 27 sek.) 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję.   

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą współpracy  

z Biurem Regionalnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2019 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 7. Opiniowanie projektów uchwał w zakresie pracy Komisji.  

(czas trwania nagrania od 32 min 28 sek. do 33 min 50 sek.) 

 

 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko 

 – Mazurskiemu na dofinansowanie w 2020 roku zadań związanych z zaspokajaniem 

różnorodnych potrzeb kulturalnych mieszkańców Elbląga, realizowanych przez Teatr im.  

A. Sewruka w Elblągu oraz Centrum Spotkań Europejskich „Światowid” – DRUK NR 20/X 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych 

 do zabrania głosu zamknął dyskusję.   
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Wynik głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na dofinansowanie w 2020 roku zadań 

związanych z zaspokajaniem różnorodnych potrzeb kulturalnych mieszkańców Elbląga, 

realizowanych przez Teatr im. A. Sewruka w Elblągu oraz Centrum Spotkań Europejskich 

„Światowid” – DRUK NR 20/X 
 
 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2020 r. – DRUK NR 

23/X 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję.   

 

Wynik głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań 

związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli w 2020 r. – DRUK NR 23/X 

 

3) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr VIII/97/2015 Rady 

Miejskiej w Elblągu z dnia 25 czerwca 2015 r. w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju 

Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych” – DRUK 

NR 24/X 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję.   

 

Wynik głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

do Uchwały Nr VIII/97/2015 Rady Miejskiej w Elblągu z dnia 25 czerwca 2015 r. w sprawie 

przyjęcia „Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych” – DRUK NR 24/X 

 

Ad. 8. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 33 min 51 sek.  do 1 h 00 min 05 sek.) 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję.  
 

1) Radny Piotr Opaczewski zgłosił wniosek, aby otrzymać od Dyrektora DPKiT Adama 

Jocza szczegółowe informacje dotyczące wydatków na wszystkie działania promocyjne  

z ubiegłego roku. 

 

 

Wynik głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja przyjęła wniosek. 

 
 

 

2) Radny Wojciech Karpiński poinformował, że we wrześniu odbędą się Mistrzostwa Świata 

Fryzjerstwa Artystycznego i jeden z młodych elblążan wybiera się na te Mistrzostwa. 

Zapytał o możliwość ubrania go w odzież z napisem Elbląg. 
 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 Dyrektor DPKiT Adam Jocz 

 radny Wojciech Karpiński 

 Dyrektor DPKiT Adam Jocz 

 
 

3) Radny Cezary Balbuza zapytał, na jakim etapie jest przygotowanie odpowiedzi, czy 

poruszenia spraw, ponieważ dał propozycję, aby Komisja zaprosiła kogoś z przedstawicieli 

PKP czy PLK nt. tego, jak będziemy połączeni z Centralnym Portem Komunikacyjnym. 
 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 radny Piotr Opaczewski   

 

 

Radny Piotr Opaczewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do planu pracy Komisji w miesiącu 

maju tematu: „Informacja na temat możliwości rozwoju Elbląga w oparciu o inwestycję 

Centralnego Portu Komunikacyjnego” oraz o zaproszenie na posiedzenie Pana Marcina 

Horałę Sekretarza Stanu w Ministerstwie Infrastruktury, Pełnomocnika Rządu do spraw 

Centralnego Portu Komunikacyjnego. 
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Wynik głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja przyjęła wniosek. 

 

 

4) Przewodniczący Komisji Marek Pruszak poinformował, że Komisja otrzymała 

korespondencję z Żeglugą Ostródzko-Elbląską. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 Dyrektor DPKiT Adam Jocz 

 

 

5) Radny Piotr Opaczewski zapytał, na jakim etapie jest Studium Rozwoju Marki Miasta  

i kiedy Komisja otrzyma jakiś dokument.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 Dyrektor DPKiT Adam Jocz 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 Dyrektor DPKiT Adam Jocz 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zgłosił wniosek o wprowadzenie do planu pracy 

Komisji w miesiącu kwietniu tematu: „Prezentacja Studium Rozwoju Marki Elbląg”. 

 

Wynik głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja przyjęła wniosek. 

 

6) Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zgłosił wniosek o wprowadzenie zmian w planie 

pracy Komisji. Zmiana dotyczy brzmienia tematu: „Analiza możliwości przywrócenia 

Elblągowi statusu miasta wojewódzkiego poprzez przeniesienie instytucji. Analiza innych 

możliwości deglomeracyjnych” na „Analiza możliwości podniesienia prestiżu Miasta poprzez 

przeniesienie instytucji centralnych lub wojewódzkich do Elbląga” oraz przeniesienia  

w planie pracy z miesiąca kwietnia na miesiąc wrzesień. 

 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 radny Cezary Balbuza 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 radny Piotr Opaczewski 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 radny Piotr Opaczewski 
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 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 

 

Wynik głosowania: 
 

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

 

Komisja przyjęła wniosek. 

 

 

7) Przewodniczący Komisji Marek Pruszak w związku z pandemią koronawirusa zgłosił 

wniosek Komisji do Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie następujących 

ograniczeń: 

1. prowadzenie Komisji Rady wyłącznie w sprawach najistotniejszych dla Miasta; 

2. wprowadzenie do porządku obrad punktu „Informacja na temat stanu przygotowania 

Miasta w związku z pandemią koronawirusa”. Komisja wnioskuje o zaproszenie 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Elblągu; 

3. przeanalizowanie udziału mieszkańców podczas sesji - mieszkańcy swoje uwagi  

do projektów uchwał mogą dostarczyć na piśmie, a Przewodniczący Rady je odczyta 

lub zaprosić wyłącznie mieszkańców, którzy zgłosili się do zabrania głosu  

w określonych tematach; 

4. procedowanie uchwał wyłącznie przygotowanych przez Prezydenta Miasta; 

5. informacja z działalności Prezydenta w okresie między sesjami oraz informacja  

z działalności Rady Miejskiej w okresie pomiędzy sesjami bez odczytywania podczas 

sesji - przekazane drogą elektroniczną; 

6. zaprosić wyłącznie Dyrektorów merytorycznie odpowiedzialnych za projekty uchwał; 

7. dyskusje nad projektami uchwał ograniczone do minimum, z wyjątkiem uchwał  

na temat zaopatrzenia Miasta w ciepło. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 radny Piotr Opaczewski 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 radna Monika Dwojakowska 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 radna Monika Dwojakowska 

 Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 

 

Wynik głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja przyjęła wniosek. 
 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zamknął dyskusję.  
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Przewodniczący Komisji Marek Pruszak poinformował, że trudno przewidzieć, czy odbędzie 

się posiedzenie Komisji w miesiącu kwietniu. 
 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

zakończył posiedzenie.  
 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 10:55. 

 

Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Polityki Regionalnej i Promocji Miasta stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

                                        Przewodniczący Komisji 

 

                                                 

Marek Pruszak 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła 

 

 Justyna Bieszczad 


